

Confirmation

Bestätigung

Product identification: 3SU1 SIRIUS ACT
Produktbezeichnung

Manufacturer: Siemens AG, DF CP
Hersteller

Address: DE-92220 Amberg
Anschrift

UV-Resistance

UV-Beständigkeit

We hereby confirm that the components installed in SIRIUS ACT are tested, among other things, acc. UL508 f1/f2. SIRIUS ACT can therefore be operated in outdoor use. Please consider that extreme weather influences, plastics, which are also used in SIRIUS ACT, can change their mechanical properties and thus shorten the lifetime of the devices. Therefore, our recommendation would be to protect the devices from extreme weather conditions.

Hiermit bestätigen wir, dass die in SIRIUS ACT verbauten Komponenten unter anderem nach UL508 f1/f2 getestet sind. SIRIUS ACT kann somit im Außeneinsatz betrieben werden. Es muss jedoch darauf hingewiesen werden, dass durch extreme Witterungseinflüsse, Kunststoffe, welche auch bei SIRIUS ACT verwendet werden, ihre mechanischen Eigenschaften verändern können und die Lebensdauer der Geräte dadurch verkürzt werden kann. Daher wäre unsere Empfehlung, die Geräte vor extremen Witterungseinflüssen zu schützen.

Siemens Aktiengesellschaft
DF CP R&D
92220 Amberg

2018-06-14
Date of issue

Amberg
place

Fritz Royer
Head of Project Management Mechatronics

signature

This confirmation does not imply any guarantee of quality or durability. The safety instructions of the accompanying product documentation shall be observed.
Diese Bestätigung enthält keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie. Die Sicherheitshinweise der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten.

Siemens Aktiengesellschaft: Chairman of the Supervisory Board: Jim Hagemann Snabe; Managing Board: Joe Kaeser, Chairman, President and Chief Executive Officer; Roland Busch, Lisa Davis, Klaus Helmrich, Janina Kugel, Cedrik Neike, Michael Sen, Ralf P. Thomas; Registered offices: Berlin and Munich, Germany; Commercial registries: Berlin Charlottenburg, HRB 12300, Munich, HRB 6684; WEEE-Reg.-No. DE 23691322